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A jelenléti ív szerint jelen vannak:Ács Andrea képviselő, a Bizottság elnöke,Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagja, Almádi Krisztina Éva, Tóth Lívia a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Huszti-Vouszka András Norbert, a Bizottság képviselő tagja Távolmaradás oka: egyéb elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánRadványi GáborSomlyódy CsabaDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Végh Liza

jegyzőalpolgármesteralpolgármestera Jegyzői Titkárság vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Az ülést vezeti: Ács Andrea bizottsági elnök
Elnök: Jó, akkor én most úgy döntöttem, hogy elkezdeném. Köszöntőm a megjelenteket, Alpolgármester urakat, Jegyző urat, és a bizottsági tagokat. Megállapítom, hogy a Bizottságunk 4 fővel határozatképes. Az iránt érdeklődnék, hogy a hivatal@kobanya.hu-ra esetleg Huszti képviselő úr jelezte, hogy jön, nem jön? Jó, akkor én jegyzőkönyvbe szeretném bemondani, hogy meg szeretném kérni Képviselő urat, hogy írjon már egy e-mailt arról, hogy jön vagy nem jön. Ez legyen benne a jegyzőkönyvben, köszönöm szépen. Jó, megállapítom, hogy 4 fővel határozatképes a Bizottság. A jegyzőkönyvet Tibold Zsanett fogja vezetni, hangfelvétel készül, az ülésünk nyilvános. Ahogy látom mindenki, akinek szükséges bejelentkezett. írjuk majd alá a jelenléti ívet, és akkor javaslatot teszek a meghívóban kiküldött napirendünknek az elfogadására. Levételre, felvételre van-e esetleg javaslat? Nincs, akkor én meg szeretném kérni a bizottsági tagokat, hogy szavazzunk a mai napirendünknek az elfogadásáról. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [37/2023.
(X. 17.)]:
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1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság három tagjának és két póttagjának megválasztása - Bizalmas a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 
évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés bj pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen 
tárgyalandó (472. számú előterjesztés]Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző2. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat parkolásüzemeltetési tevékenységéhez kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetése (445. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester3. A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Programja keretében műfüves pályák felújításához szükséges önrész módosítása (474. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. I-XI. havi várható likviditási helyzetéről (475. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. A lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatok (473. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy egyhangúlag 4 igen szavazattal a Bizottság elfogadta a megtárgyalandó napirendjét.Az első napirendi pont az érintett kérésére zárt ülésen tárgyalandó - a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § [2] bekezdés b) pontja alapján de ilyen 
irányú kérés nem érkezett, nyilvános ülésen folytatódik a tárgyalás.

1. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság három tagjának és két 

póttagjának megválasztása
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Akkor egyes napirend, 472. számú előterjesztés, Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság három tagjának és két póttagjának megválasztása, ugye bizalmas az előterjesztés. Ha jól látom, akkor a megválasztandók közül senki nincs itt a teremben, jól látom? Akkor nem kell őket megkérdeznem, hogy zárt ülésen szeretnék-e, hogy szavazzunk erről. Valakinek valami hozzászólása? Nincs. Jó, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 472. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság három tagjának és két póttagjának megválasztásáról szóló, 472. számú előterjesztést 
támogatja [38/2023. (X. 17.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 4 igen szavazattal támogatta a 472. számú előterjesztést. A napirendi pontot lezárom.
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2. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat parkolásüzemeltetési 

tevékenységéhez kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Ugorhatunk a kettes napirendi pontra, Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat parkolásüzemeltetési tevékenységéhez kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetése, bizalmas az előterjesztés kettes melléklete. Az előbb elnézést, kifelejtettem, hogy az előterjesztő szeretné-e kiegészíteni? Elnézést. Akkor most viszont megkérdezném Polgármester urat, ha itt lenne, hogy szeretné-e kiegészíteni, vagy bárkinek van-e bármilyen kérdése? Nincs. Jó, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntést a 445. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat parkolásüzemeltetési tevékenységéhez kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetéséről szóló, 445. számú előterjesztést támogatja [39/2023. (X. 17.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy egyhangúlag a Bizottság 4 igen szavazattal támogatta a 445. számú előterjesztést. A napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Programja keretében műfüves 
pályák felújításához szükséges önrész módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Jön a hármas napirendi pontunk, a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Programja keretében műfüves pályák felújításához szükséges önrész módosítása, 474. számú előterjesztés, Radványi Gábor alpolgármester úr az előterjesztője. Kívánja-e kiegészíteni? 
(Alpolgármester úr jelzi, hogy nem.) Kérdés? Ezúttal nekem sem lesz. Jó, akkor, ha nincs, akkor megkérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 474. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Programja keretében műfüves pályák felújításához szükséges önrész módosításáról szóló, 474. számú előterjesztést támogatja [40/2023. (X. 17.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy egyhangúlag 4 igen szavazattal a Bizottság támogatta a 474. számú előterjesztést. A napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023.1-XI. havi 
várható likviditási helyzetéről

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Jön a négyes, a szokásos tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. 1-XI. havi várható likviditási helyzetéről, 475. számú előterjesztés. Radványi Gábor alpolgármester úr az előterjesztő. Szeretné? Csodálatos, akkor megadom a szót. Akkor lehet, hogy majd még én is kérdezek.
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Radványi Gábor: Igazából ez egy tájékoztató, és ezt a tájékoztatót mindig öröm olvasni, és mindig, amikor ezt olvasom, akkor Liza jut eszembe, mert olyan munkát végeznek itt a pénzeknek a rövidtávú, középtávú, hosszútávú lekötésével, amiről el lehet mondani, hogy most már ebben az évben az Önkormányzatnak betétállománya utáni kamatbevétele, az elérte az 1 milliárd forintot. Sőt, 1,5 milliárdban áll, és nincs itt a tv, mert ilyenkor biztos a lakosságnak is a nyálképződése is megindul, hogy mire költsük, meg mire gondolnak. Látható az is, hogy az iparűzési adóból is 95%, 10 milliárd 327 millió forint jött be, ezt csak azért mondom el, mert az iparűzési adót visszaosztottam - mikrofon nélküli egyeztetések -, annak ellenére nagyon szép szám, és a vagyonisztikus adóból is 6 milliárd felett állunk. Kérdésem lenne Lizához, hogy ebben a 13 milliárd 600 millió forintban - mert mindig a záróegyenleget az utolsó oldalon, azt a számot szoktam szinte csak megnézni -, hogy ebben a Hős utcai 1,1 milliárd, az milyen befektetési módon történt ennek a mozgatása, ennek a pénznek, illetve, hogy ez a 13 milliárd ez nagyjából hogyan helyezkedik el?
Dr. Végh Liza: Köszönöm. Tehát a beérkezést követően már másnap sikerült lekötni a pénzeszközt elég jó kamatra, 11,34%-ra tudtuk lekötni. Fél évre kötöttük le. Ugye most, ahogy a jegybanki alapkamat is változik, azt gondoljuk, hogy bár rövid távra le tudtuk volna nagyobb kamatozásra kötni, ez fél év múlva aránylag kiemelkedő hozam lesz. Ez majd a jövő évben fog realizálódni. Tehát le van kötve, de ebben a pénzben, amit mondtam, az 1,1 milliárdban, ez a kamat - nem is emlékszem, talán 85 millió forint lesz -, ez még nincs benne, és még csak október közepe van. Köszönöm.
Radványi Gábor: Lenne még egy kérdésem. Nyáron volt egy 364 milliárd forintos eladásunk, ez a Bogáncsvirág utcai ingatlan, illetve a 173 vagy 176 millió forint, amit a Richternél - azt a vékony parkolósávot - adtunk el, a kettő együtt 550 millió forint körül van. Hogy annak a pénznek, a banknál milyen soron, hogy találjuk azt meg?
Dr. Végh Liza: Szintén lekötöttük, azt még külön a banknál nem lehet megtalálni, az nálunk van analitikában nyilvántartva. 1 milliárd forint összeget kötöttünk le, egy évre, ami átcsúszik a jövő évre, szintén azért, hogy ne veszítsünk kamatot. Körülbelül 13% körüli összeggel sikerült akkor még lekötni. Ugye az tudjuk, hogy már napon belül is, hogyha többször kérek ajánlatot a bankoknál, sajnos ez a BUBOR-hoz igazodik, tehát változik. Tehát amikor megkérem az ajánlatot, akkor muszáj lekötni ahhoz, hogy ne változzon. Most minden nap egy icipicivel csökken, lecsökken.
Radványi Gábor: Köszönöm.
Dr. Végh Liza: Én is köszönöm.
Elnök: Somlyódy alpolgármester úrnak megadom a szót.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Ez, hogy teljesebb legyen a kép, el kell mondani, hogy általában a cégeinknél is jelentkezik, hogy most a kamatok miatt ugye a szokásos tevékenységen felül ez az úgynevezett kamatbevétel a megszokottnál most nagyobb, mert ilyen helyzet van. De ugyanakkor így, ahogy a Főosztályvezető asszony is jelezte, nyilván azzal tisztában kell lenni, hogy ez pünkösdi királyság, tehát nem marad mindig így. Én szerintem az év végére az a 9,9-9,8, azt még tartani lehet, tehát érdemes most megfontoltan bánni ezekkel a pénzeszközökkel. Ezt csak azért találom mondani, mert a közösségi médiában megjelent számos nagyszerű ötlet, hogy mire lehetne rögtön azonnal, másnap elkölteni ezt az 1 milliárd, 1,5 milliárd, és a többi forintot. Én szerényen megkérdeztem mindig, amikor a Gyömrői út aszfaltozását kérik rajtam számon, hogy az nem is érdekes, hogy nem a miénk, de ettől függetlenül, ami a miénk, annak a felújítása 
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teljes egészében majdnem .49 milliárd forint lenne, ha most egy nap alatt akarnánk azt megcsinálni. Nyilván tudjuk, hogy az lehetetlen, és ebben nem a Gyömrői út van benne, hanem a mi dolgaink, de mindig vannak okos emberek, akik jól felhasználnak. Én szerintem a legjobb felhasználása most annak van, hogy felkészülünk a következő időszakra, hiszen kevés olyan önkormányzat van jelen pillanatban a fővárosban, aki jelen pillanatban most ott tart, hogy tartalékolni tud a következő időszakra. És így a kamatbevételeket igyekszik maximalizálni az Önkormányzat itt most, hogy minél több bevétele legyen ebből, hiszen most ez egy jó befektetésnek tűnik ez a rész. Nyilvánvalóan ennek az egyik oka az, amit én szeretnék megköszönni a Testületnek is, meg a Bizottságnak is, hogy egy feszes, likvid gazdálkodással, tehát nagyon megnéztük, hogy mire költöttünk, és igyekeztünk ugye olyan felhasználást találni, ami nemcsak visz, hanem visszafelé hoz is a számunkra. Elnézést, itt az iparűzési adóról, tehát az 54, 46%-ról, tehát, ha 100-nak vesszük, 54-et rögtön elvisz a főváros ebből, minden 100 forintból, és azt a 46 forintot meg osszák szét a 23 kerület között, amiből ez a 10 valóban itt marad, és ennyi iparűzési bevételünk van. Igen, ez az átlagot meghaladó - el kell mondani - a fővárosban, jóval. A másik, amit Radványi alpolgármester is említett, nemcsak ez sikerült jól számokban - amit mondott, az iparűzési adó -, hanem egyéb adóbevételek is. Összehasonlítva az előző időszakokat is, messze meghaladja a százalékos aránya, tehát a bevétel nagysága is, úgyhogy ez is jelentősen hozzájárult. Ugyanakkor el kell mondani, hogy mindezt úgy sikerült megtenni, amit éppen most kellett megnézni - hiszen mindjárt itt a január, és az adókról beszélgetnünk kell majd -, hogy az adók tekintetében úgymond a középmezőnyben vagyunk a fővárosi kerületek összehasonlításában. Tehát nem azért történik itt az adóbevétel nagysága, merthogy ennyivel megemeltük, mert a középmezőnyben vagyunk, és ennek ellenére nagymértékben a behajtás hatékonysága vagy a beszedés hatékonysága is hozzájárul ahhoz, hogy sikerül ezt a gazdasági hátteret, ezt a likviditási hátteret megteremteni, úgyhogy én azt hiszem, hogy meg is köszönhetjük a Lizáéknak ezt a munkát.
Elnök: Köszönjük szépen a hozzászólást is, meg a kiegészítést is. Még valaki? Senki. Jó, akkor tájékoztató, ugye erről nem kell szavazunk, ezért lezárom napirendet.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. I-XI. havi 
várható likviditási helyzetéről" tárgyú 475. számú előterjesztést megtárgyalta.

5. napirendi pont:
A lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő

testületi határozatok
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: És jön az ötödik napirend - arról sem szoktunk általában szavazni, de most fogunk - a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatok, 473. számú előterjesztés. Ugye valami elírásra került, amiatt most döntést kell hoznunk. Van-e valakinek bármilyen megjegyzése? Nincs. Nekem van egy. Kicsit a nünükém, annak ellenére, hogy Weeber alpolgármester úrral beszéltem a bronzplasztikáról. Most látom, hogy még mindig benne van, hogy akkor ennek az lesz előbb-utóbb a vége, hogy mással kell, hogy megcsináltassuk? Bocsánat, hogy így fejeztem ki magam, arra szeretnék választ kérni a Jegyző úrtól, illetve látok benne még egy határozatot, de azt testületi ülésen is lehet, hogy meg fogom említeni. Ugye a Bánya utca 32., ami ugye pótfelvétellel került be még augusztusban. Jó szívvel megszavaztam, örülök A Gondolkodás Öröme Alapítványnak, de azért - most saját magam nevében fogok beszélni, mint önkormányzati képviselő - nem voltam egészen alapos annak az előterjesztésnek a végigolvasásakor, talán azért sem, mert ugye nagyon későn kaptuk meg. De én azt nem tartom jó gyakorlatnak, hogy olyan határozat van benne ugye augusztus 23- 
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án, hogy utána nyolc nappal később közös megegyezéssel megszüntetünk egy szerződést, és akinek a szerződését megszüntetjük, az nincs jelen. Lehet, hogy tudott róla, lehet, hogy kapott róla előzetesen tájékoztatást. Itt ugye a Körösivel való szerződés megszüntetéséről van szó, de én ezt nem tartom jó gyakorlatnak, pláne úgy, hogy utána szülők többen megkerestek, hogy ott a karateedzéseket ezt követően a gyerekeknek, hogy fogják megtartani? Az egy dolog, hogy a szülőknél egybeesik a Hivatal meg az Önkormányzat, meg a Körösi, meg a nem tudom mi, őket az érdekli, hogy a gyerekeiket el tudják oda vinni a karateedzésekre a Bánya utca 32-be, és őket nem igazán érdekli, hogy ott most mi történik. Nem is kaptak tájékoztatást. Tehát én az utánkövetést egy kicsit sajnálom, hogy lehet, hogy nem jól jártunk el, hogy ez így történt. Ez egy megjegyzés. Azt tudom, hogy a testületi ülésen miről fogunk szavazni, és örülök, Alpolgármester úrral is beszéltem, Radványi alpolgármester úrral, meg Polgármester úrnak is említettem én ezeket a problémákat, de örülök, hogy sikerült megoldani és nyugvópontra fog ez jutni. De így most saját magam felé is, hogy sokkal alaposabban kell végigolvasnom, illetve azt szeretném kérni, hogyha legközelebb ilyen előterjesztés kerül elénk, hogy legalább az, akinek a szerződését felmondjuk, hogy legalább ő legyen itt. Ennyi volt a megjegyzésem. Bronzplasztika ügyben a Jegyző urat szeretném kérdezni, hogy azzal most mi a helyzet, vagy meddig lehet ezzel még elmenni? Most mit tudna mondani róla? Köszönöm.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Magával az eddigi elgondolással, meg a vállalkozónak a magatartásával kapcsolatban nem tudok sajnos újat elmondani. Elfoglaltságára hivatkozással vélhetően nem meri vagy nem akarja vállalni a feladatnak a megoldását. Én arra kértem a kollégáimat, hogy egy olyan felszólítást kapjon a vállalkozó, amely szerint hogyha záros határidőn belül nem írja alá a szerződést, akkor az Önkormányzat eláll a szerződéskötési szándékától, és sajnos nem tudjuk figyelembe venni a szobrászművésznek azt a kívánságát, hogy ezzel a bronzöntővel történjék a plasztikának a kiöntése. Keresni fogunk egy más vállalkozót, nyilván más is van, aki el tudja végezni ezt a feladatot megfelelő minőségben, módon. Nyilván azt is mondhatná az Önkormányzat, hogy nem kívánja megvalósítani a bronzplasztika előállítását, de miután a szobrászművészeti megalkotása megtörtént - és a kiöntés, ennek már egy érdemi lezárása csak akkor tud lenni, ha kiöntésre kerül -, ezt nem gondolom, nem fogalmazódott meg ilyen döntés az Önkormányzat vezetése részéről, úgyhogy ilyen megoldást fogunk keresni, és akkor vélhetően ez is el fog készülni, és a többi elkészült plasztika mellé kerülhet raktározásra. Ugye bizonyos értelemben szerencsés módon nincs sürgető kényszerünk, mert az az elgondolás született korábban, hogy a kihelyezés a Szent László térnek a megújítása során történik majd, ez pedig még nincs napirenden. Tehát ilyen értelemben a plasztikáknak az elkészítésére van időnk. Nem áll benne az Önkormányzatnak pénze, tehát nincs olyan kifizetés, amivel szemben teljesítés nem történt volna, nem történt előlegfizetés, és a többi. Tehát nincs jogszabálysértő helyzet, annyi a probléma, hogy az eredeti elgondolásunk szerint egyelőre nem sikerült megvalósíttatni a vállalkozóval. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Még egy kérdésem van. Az a támogatás, amit a Mustó Géza alpolgármester úrral együtt nyújtottam a (V)ÉSZJELZÉS-nek, hogy azzal mi a helyzet? Hogy az, hogy fog odakerülni? Ugye tekintettel a meglévő körülményekre - ebben még nem olvastam róla nyilván -, de tudom, hogy egyszer már kérdeztem, meg tudom, hogy ez egy nehéz kérdés, de hogy ennek mi lesz most a megoldása úgy, hogy ugye új kuratóriumi tag, az van? Hogy ezt követően mi annak a következő lépése? Akkor megadom Jegyző úrnak a szót.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Annak a támogatásnak az esetében nem volt még szerződéskötési akadály, tehát arra szerződtünk, és a támogatást átadtuk a Közalapítványnak. Megvalósításban vélhetően az alapítványvezető váltása az közreműködik. Nincs róla információm, határidőben van egyelőre a Közalapítvány, tehát a megvalósítási elszámolási határidőben bízunk benne, hogy meg fogja szervezni és elvégzi a munkát. Ugye a Közalapítvány önálló jogi személy, tehát' nem rendelkezem felette felügyeleti vagy egyéb intézkedési 
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jogosultsággal, de információt fogunk kérni, hogy az Alapítvány kuratóriumának az új elnöke áttekintette-e már, sikerült-e esetleg vagy tett-e intézkedést ezzel kapcsolatban, és erről majd tájékoztatni fogjuk Képviselő asszonyt. Köszönöm.
Elnök: Jó. Nagyon szépen köszönöm. Más? Nincs. Jó, akkor viszont megkérem a bizottsági tagokat, hogy hozzuk meg a döntésünket a 473. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 4 igen, egyhangú szavazattal a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról szóló, 473. számú előterjesztést 
támogatja [41/2023. (X. 17.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy egyhangúlag 4 igen szavazattal a Bizottság támogatta a 473. számú előterjesztést. Mivel megtárgyaltuk az összes napirendünket, ezért szeretném megköszönni a munkát, és szeretném felkérni Tóth Líviát, hogy velem együtt írja majd alá Bizottságnak a jegyzőkönyvét. És akkor, így 14 óra 28 perckor le is szeretném zárni a bizottsági ülésünket. Köszönöm szépen.

Ács Andra bizottsági elnök Tóth Lívia bizottsági tag
Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Költségvetési Bizottság
Jelenléti ív a 2023. október 17-én (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Ács Andrea elnökAlmádi Krisztina ÉvaHuszti-Vouszka András Norbert Marksteinné Molnár Julianna Tóth Lívia
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Nagy Jolán Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Dr. Súlyán Tamás Dr. Végh Liza Kalmár Beáta Kutiné Kiss Anita Novák Andrea Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Varga Tiborné

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Költségvetési Bizottság
Meghívottak jelenléti ívea 2023. október 17-én (kedden)14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

NÉV Intézmény . Aláírás
k-U V. 9^' Co/
Ki/^kr.
k 2^

r 'Vli/'J'-


